



Media Invitation, 21 April 2022

Elite Quality Index (EQx) Global Launch Event

The political and economic index measures whether elites collectively create or extract value in 151 nations

Dear media professionals

On Friday April 29th, the Elite Quality Index (short: EQx) will release their latest findings at a media conference held both live from the University of St.Gallen and digitally on Zoom. The [event](#) is open to the public, [registration](#) is requested.

The event will consist of three segments:

- (a) announcement and press release
- (b) international perspectives on elites
- (c) cross disciplinary exchange on the subject of elites

Contributors from around the world will participate and share their analyses of their country from an Elite Quality and a constructive structural reform lens.

The study's main authors Tomas Casas and Guido Cozzi will be made available directly after the event for individual interviews and interpretations of the findings. The EQx was launched in 2020 and provides insight into how elites either contribute or extract value from their countries. This year's report will focus on Sustainable Value Creation and Elite Leadership.

Time: Friday April 29th, 10.00 – 12.00 CET

Location: University of St.Gallen, SQUARE (Room: 11-0111) and Digitally on Zoom

Who: The EQx global team, Guido Cozzi, Tomas Casas, with partners in Singapore, China, Bangladesh, Norway or Portugal

Language: English

Sign-up for ZOOM: [Webinar Registration - Zoom](#)

For more information contact:

[Dr. Tomas Casas](#), Director of the Elite Quality Index

Director China Competence Center at the University of St.Gallen (HSG)

tomas.casasiklett@unisg.ch

elitequality.org

Gordon Langlois, Communication

International Media Relations Officer at the University of St.Gallen (HSG)

gordon.langlois@unisg.ch



Medieneinladung, 21. April 2022

Medienkonferenz und öffentlicher Anlass zum Elite Quality Index (EQx) an der HSG
Der politische und wirtschaftliche Index misst, ob Eliten in 151 Ländern kollektiv Werte schaffen oder abschöpfen

Sehr geehrte Medienschaffende

Am Freitag, 29. April, veröffentlicht die Universität St.Gallen die jüngste Ausgabe der Studie «Elite Quality Index» (kurz: EQx). Die Medienkonferenz kann vor Ort in St.Gallen oder online via Zoom besucht werden. Der [Anlass ist öffentlich](#), um [Anmeldung](#) wird gebeten.

Der Anlass besteht aus drei Teilen:

- (a) Erläuterung der Studienergebnisse (mit Medienmitteilung)
- (b) internationale Perspektiven auf Eliten
- (c) fachübergreifender Austausch zum Thema Eliten

Referentinnen und Referenten aus der ganzen Welt nehmen teil und stellen die Analysen ihres Landes unter dem Blickwinkel der Elitequalität und konstruktiver Strukturreformen vor. Die Hauptautoren der Studie, Tomas Casas und Guido Cozzi, stehen direkt nach der Veranstaltung für individuelle Interviews und Interpretationen der Ergebnisse zur Verfügung.

Der EQx wurde 2020 ins Leben gerufen und bietet Einblick in die Art und Weise, wie Eliten entweder zum Wohlstand ihres Landes beitragen oder eigennützig aus ihm Nutzen ziehen. Der diesjährige Bericht konzentriert sich auf nachhaltige Wertschöpfung und Eliteführung.

Zeit: Freitag, 29. April, 10.00 – 12.00 MEZ

Ort: Universität St.Gallen, Guisanstrasse 20, SQUARE (Raum: 11-0111) und digital auf Zoom

Wer gibt Auskunft: Das globale EQx-Team, Guido Cozzi, Tomas Casas, mit Partnern in Singapur, China, Bangladesch, Norwegen oder Portugal

Sprache: Englisch

Anmeldung für Zoom: [Webinar-Anmeldung - Zoom](#)

Für weitere Informationen stehen zur Verfügung:

[Dr. Tomas Casas](#), Director of the Elite Quality Index

Director China Competence Center an der Universität St.Gallen (HSG)

tomas.casasiklett@unisg.ch

elitequality.org

Gordon Langlois, Kommunikation

International Media Relations Officer an der Universität St.Gallen (HSG)

gordon.langlois@unisg.ch